

**Иллюстрации к статье**  
**Р. В. Шиженского, Е. С. Суровегиной «Русско-литовский языческий проект**  
**конца 90-х гг. XX в.: от идеи к последствиям»**

**Illustrations to the article of**  
**R. V. Shyzhenskiy, E. S. Surovegina “Russian-Lithuanian pagan project of the late**  
**XX century: from idea to implications”**



Рисунок 1 — После подписания ЕПРО, Ужпалай, август 1997 г. (слева направо — Сташко Потребовский — верховный жрец польской «Родзимой вяры», Вадим Казаков — председатель «Союза Славянских Общин», Йонас Тринкунас — кривис (жрец) литовской этнической религиозной организации Ромува, Янис Брикманис — руководитель латвийского духовного движения «Диевтури»)

Figure 1 — After signing of ENRA, Užpaliai, august 1997 (from left to right — Staszko Potrebowski — high priest of the polish “Rodzima wiara”, Vadim Kazakov — chairman of the “Union of Slavic communities”, Jonas Trinkunas — krivis (priest) of Lithuanian ethnic religious organization Romuva, Janis Brikmanis — head of Latvian spiritual movement “Dievturi” )



Рисунок 2 — В. С. Казаков проводит обряд (Вильнюс. Гора Криве-Кривейто 22 июля 1998 г.)

Figure 2 — V. S. Kazakov performing ritual (Vilnius. Krive-Krivejto mount 22 July 1998)





Рисунок 3 — Вручение Вадиму Казакову Йонасом Тринкунасом серебряного перстня ROMUVA (Ужпалай, август 1997 г.)

Figure 3 — Delivery ceremony of the golden ring ROMUVA to Vadim Kazakov by Jonas Trinkunas (Užpaliai, august 1997)





Рисунок 4 — Перстень «ROMUVA»  
Figure 4 — Ring “ROMUVA”



Рисунок 5 — Богумил (Б. А. Гасанов) и Вадим (В. С. Казаков) «Велесов день», 1997 г.  
Figure 5 — Bohumil (B. A. Gasanov) and Vadim (V. S. Kazakov) “Veles day”, 1997